
������������������������
��������������������������
�
�
�
�

����������������������������������	
�������
������������	��������
	���������������������������

����������������������������������������
�������������������  

Vá�ení spoluob� ané, 
 
dostává se k Vám druhé vydání Zpravodaje. Velice nás pot� šily Vaše 
kladné reakce na úvodní � íslo � tvrtletníku, který je ur� en Vám, � tená�� m. 
D� kujeme. T� m, kte�í si z r� zných d� vod�  nemohou Zpravodaj p�e� íst on-
line na internetových stránkách obce Ro� ov (www.obec-rocov.cz), bude 
Zpravodaj doru� en.  
Nabízím Vám, � tená�� m, mo�nost zaslat Zpravodaj na Vaši e-mailovou 
adresu, abyste nemuseli � asopis hledat, pop�. � ekat a� bude vyv� šen na 
webu. Kdo by m� l o tuto slu�bu zájem, prosím napište mi na e-mail: 
vpour@email.cz a od p�íštího � ísla budete dostávat Zpravodaj do              
e-mailové schránky.  
Dále p�ipomínám, �e stále probíhá sout� � „Za obec krásn� jší“. D� kujeme 
také  p�isp� vovatel� m z �ad ob� an�  a v�� íme, �e jich bude p�ibývat. 
P�ejeme Vám krásný zbytek léta a p�íjemné po� tení. 
 

Za Redak� ní radu 
Vojt � ch Václav Pour 

 
 

J A K  S T A R Á  J E  N A Š E  O B E C ?  
 

 p�íštím roce uplyne 660 let od zalo�ení Horního Ro� ova. Není to 
ta nejstarší � ást dnešní obce, p�edch� dcem je dnešní Dolní Ro� ov. 
A práv�  o n� m se objevují zprávy a� v polovin�  14. století 

v souvislosti se zakladatelem H. Ro� ova a kláštera Albrechtem z Kolovrat, 
majitelem dolnoro� ovské tvrze. Ten samoz�ejm�  ne�il na samot� , 
pot�eboval � ele� , poddané, kte�í �ili ve dvou osadách poblí� potoka, 
zvaných Velké a Malé Ro� ovice. Kdy se ale zde za� ali lidé usazovat? Byla 
to p�ece jen kon� ina odlehlá a lesnatá a m� lo se za to, �e sem p�icházeli 
pozd� ji. Ale ukazuje se, �e osídlení klášterského údolí je daleko starší. 
Podle listu vysokého církevního hodnostá�e z roku 1315 zde ji� byla tvrz 
bohu�el nejmenovaného majitele a u ní osada se h�bitovem, který m� l být 
toho roku vysv� cen. Tak�e po� átky dolnoro� ovské � ásti naší obce se 
posunují na za� átek 14. století, do doby velkého osidlování dalších oblastí 
naší zem� , tzv. kolonizace. 
M� lo uplynout ješt�  tém��  40 let, ne� Albrecht uskute� nil sv� j zám� r         
a zalo�il Horní Ro� ov jako pokra� ovatele staršího osídlení. Bylo by 

V 
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samoz�ejm�  zajímavé podívat se, 
jak tito nejstarší Ro� ováci �ili. 
N� kolik jmen se nám zachovalo 
v pramenech lounského archivu       
a jsou u� uvedena v kní�ce vydané 
k výro� í 650 let Ro� ova. V� tšinou 
máme jen jména: v r. 1356 Henclin, 
1384 � ehák, 1392 Václav, 1398 
Havel a 1399 Martin, všichni 
z tehdejšího Dra� ova, tj. Ro� ova. 
Ale n� kdy m� �eme p�ece jen trošku 
nahlédnout do soukromí a tehdy 
zjiš� ujeme, �e naši p�edch� dci �ili 

podobnými problémy jako my dnes. Tak výrobce kuší – známé st�edov� ké st�elné zbran�  – 
Maruša bu�  �il v tísnivých finan� ních pom� rech, nebo naopak �il velmi vesele: v roce 1382 
byl zadlu�en u lounského �ida Jonky (�idé fungovali b� �n �  jako poskytovatelé úv� r� )            
a v následujícím roce m� l jako zástavu dluhu u jiného v�� itele sv� j me�  a �elezné rukavice. 
Ro� ovský hospodský Hanuš, a� koliv se jednalo o jedno z nejvýnosn� jších povolání, v r. 1388 
musel dát do zástavy � ásti od� vu: dv�  suknice (jednalo se o sou� ást mu�ského, nikoliv 
�enského od� vu!), nákr� ník a pláštík. Za jakých okolností asi Leksa nebo Lešek v roce 1383 
ponechal v zástav�  v Lounech u Anky klí� nice kabát s ko�ešinou? A skute� n�  podivn�  zní 
zpráva, �e v roce 1407 m� l zmi� ovaný �id Jonka v zástav�  st�íbrné picí poháry mnich�  
z Ro� ova.  
Snad toto ohlédnutí nám p�es vzdálenost staletí trochu p�iblí�í lidskou stránku t� ch, kte�í 
v naší obci �ili a v jejich� stopách chodíme dodnes. 

K. Mareš 
 
 
 

Z  J E D N Á N Í  R A D Y  M � S T Y S E  R O � O V A  
 

RM schválila: 
- p�ísp� vek K�  2.000,- na po�ádání D� tského dne 
- slu�ební cestu do partnerského m� sta Rainchenbachu a úhradu dopravy �ák�  ZŠ 
- umíst� ní velkých betonových kv� tiná��  od nákupního st�ediska a školy podél prost�ední       
  cesty nad parkem 
- pí Šárce R� �i � kové p�id� lení bytu v � . p. 18 – Ro� ov 
- mimo�ádnou odm� nu �editelce MŠ Ro� ov a �editelce ZŠ Ro� ov dle   
  návrhu 
- po�ádání do� esné dne 9. 9. 2011 v areálu sokolovny. Za obec jsou do  
  organiza� ního výboru jmenováni Jana Pourová, PhDr. Mareš a Josef    
  Fric. Pan Fric je pov�� en p�ímým jednáním s organizátory pivovaru. 
RM vzala na v� domí: 
- �ádost ZD Podlesí Ro� ov o zhotovení dve�í ze spodního chléva v � . p.   
  1 k návsi, pro místní muzeum historických stroj�  a ná�adí pro   
  p� stování chmele. 
RM projednala a doporu� ila ZM: 
- doporu� uje ZM uvolnit peníze na opravdu chodník�  kolem pošty pí Mandincové a Kopecké. 
 

J. Pourová 
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Stalo se: 
P�ed poutí byly na návsi v Dolním Ro� ov�  zabudovány lavi� ky. Dv�  od pana Petrlíka (mezi 
lípami, u h�bitova) a t� i zakoupila obec Ro� ov (za cca 12 000 K�  – z jedné je ud� lán stolek). 

 
Dne 14. srpna prob� hla v Dolním Ro� ov�  od 10:00 hodin poutní mše. 
Bohoslu�by se zú� astnili desítky poutník�  i místních ob� an� , kte�í 
zaplnili celý kostel. Mše byla doprovázena Ro� ovským p� veckým 
sborem, na varhany hrála Martina Podaná. Na odpolední „po�ehnání“ 
od 14:00 hodin p�išlo cca 15 nejv� rn� jších ove� ek. 

 
V Horním Ro� ov�  v kostele Narození Panny Marie probíhala celý den výstava Kv� tiny kolem 
nás v pov� stech, legendách a hudb� , kterou po�ádal Spolek pro obnovu Ro� ova. Ve stejný � as 
si mohli lidé prohlédnout velice p� knou výstavu ve škole, kde byly vystaveny práce �ák� . 
 
20. srpna otec Verner Horák �ehnal motorká�� m na 
nám� stí� ku v Dolním Ro� ov� . 
 
Ro� ov má krásné nám� stí z „recyklátu“. Bohu�el 
p�ístupem n� kterých ob� an�  se z krásných komunikací 
uprost�ed parku stane op� t „polní cesta“. 
 
Stane se: 
Svoz nebezpe� ných odpad�  se bude konat: 28. 9. 2011 
Ro� ov   10:20-10:35 u lípy A 10:35-10:55 fara 
Úlovice 11:00-11:15 náves 
B� ínkov 11:20-11:35 náves 
Je mo�né p�inést i pneumatiky (ovšem pouze od osobních automobil � ). 

V. V. Pour 
 
 

Z  J E D N Á N Í  Z A S T U P I T E L S T V A  
 

TRAKTOR 
Zastupitelstvo obce odsouhlasilo nákup traktoru Zetor 5245 za 210.000 K� . Vyu�ití pro n� j 
jist�  bude a doufáme, �e bude dlouho a dob�e slou�it. Pro srovnání, v sou� asné dob�  se platí 
za pronájem obdobného traktoru od ZD Ro� ov 750 K� /hodinu. 
 

POZEMKY U UBYTOVNY V ÚLOVICÍCH 
Zastupitelé neodsouhlasili prodej pozemk� . O koupi �ádali p.Smejkal a p. Škutchan. 
Mohl by se tím zkomplikovat p�ístup k po�ární nádr�i. 
 

ÚZEMNÍ PLÁN 
Zastupitelstvo projednalo a schválilo územní plán. Je to základní dokument pro plánování 
rozvoje našeho území. Jednoduše �e� eno, je zde naplánováno nap�.:  kde se mohou 
v budoucnosti stav� t rodinné domky, kde se m� �e rozvíjet drobná výrobní � innost, kde se 
po� ítá se zem� d� lskou � inností, kde s rekreací apod. 

M. Stanko 
 
 



MK � R E 20377  Zpravodaj � . 2 

- 4 - 

O  O M Y L E C H  V  R O � O V S K É M  Z A S T U P I T E L S T V U  
 

e mi smutno, kdy� vidím, s jakými 
informacemi zastupitelé pracují a na 
základ�  nich rozhodují o milionech. 

O deš� ové kanalizaci jsem ji� napsal mnoho 
a mnoho � asu jsem tím ztratil ... Viz nap�. 
http://rocov.info.sweb.cz/ . 
M. Stanko, zcela správn�  upozor� uje na 
vysokou finan� ní zát� � obce p�i plánování 
kanalizace a logicky navrhuje vlastn�  
rozd� lení velké stavby na etapy. 
A. Goliáš však zcela myln�  uvádí, �e se 
hlasovalo o pokra� ování projektu f. Atiking: 
smlouva na projekt ke stavebnímu povolení 
je uzav�ena s f. PROVOD – a to na � ástku    
o milion vyšší, (cca 2,5 x dra�ší), ne� je cena 
obvyklá! To �íkám u� p� l roku!  A to je to 
podstatné, nad � ím zastupitelstvo, 
zodpov� dné za hospoda�ení s našimi 
obecními pen� zi, zavírá ji� p� l roku o� i.  
Nevím, o jakých problémech v Dolním 
Ro� ov�  dále Aleš mluví. Má-li na mysli 
p�etékání vody p�es silnici, ta je vy�ešena 
jednoduše prohloubením a vy� išt� ním 
vsakovacích struh (díl� í a levn� jší úprava). 
Dále je nutno objasnit, �e p�i kalkulaci 
nabídky na projekt se vychází z velikosti 
budoucí stavby. Ta je dána výší náklad�  na 
stavbu. Nikdo ji však na samém po� átku 
nezná a musí se alespo�  odhadnout: fa 
Provod m� la jako podklad v poptávce od 
obce kanalizaci za18.5 mil. K� . Projekt ke 
stav. povolení tedy Provod d� lá za 1,5 mil. 
K� , tj. za 8,1% ceny stavby. Dle 
honorá�ového �ádu komory in�enýr�  (nebo 
UNIKA) se však cena tohoto projektu má 
pohybovat v rozmezí 2,7 – 3,4 % (to jsem ji� 
zastupitelstvu ukazoval). Náhodn�  vybraná 
jiná projek� ní kancelá� z Karlových Var – fa 
KV projekt vycházela z v� tší stavby – tj. za 
30 mil. K�  (m� j odhad) a na tuto v� tší 
stavbu by ud� lala projekt za 530 000 K�  – 
tedy mnohem levn� jší - za 1,8 %. 
Samoz�ejm�  na menší stavbu by byl od nich 
projekt ješt�  levn� jší. Zda bude samotná 
stavba stát 30 mil. nebo 18,5 mil., to bude 

z�ejmé a� po zpracování první fáze projektu. 
30 nebo 18 mil. není tedy nabídka projek� ní 
firmy, to Aleš Goliáš spletl. 
Krom�  toho jsem zastupitelstvu p�edlo�il 
ješt�  další nezávislou nabídku – od mostecké 
firmy, která by za t� ch 1,5 milionu ud� lala 
projekt nejen na kanály, ale kompletn�  i na 
samotné vozovky. Ani to kupodivu 
zastupitelstvo nevzalo ...  
Dále se Aleš Goliáš odvolává na odbornost 
firmy Atiking. Této firm�  po odhalených 
skute� nostech však nelze v�� it. Pokud d� lá 
starostovi odborného poradce – in�enýring, 
pak ho m� la sama varovat p�ed siln�  
p�edra�eným projektem. Proto�e tak 
neu� inila, je zde vá�né podez�ení, �e v tom 
jede také. 
Bod� m 2 a 3 na konci � lánku A. Goliáše u� 
v� bec nerozumím: pro�  by m� l n� kdo d� lat 
odbornou práci zadarmo? Která cena je 
„geniální“? V zastupitelstvu je nutno 
uva�ovat pragmaticky, bez emocí – jedná se 
zde o desítky milion� . Zásadní chybou však 
je, �e se d� lá odvodn� ní budoucích 
zpevn� ných ploch, ani� bychom znali 
kterých. Je to stejná hloupost, jako 
projektovat deš� ové svody na dom� , který 
ješt�  neznáme. Projektant kanalizace musí 
mno�ství vod, umíst� ní vpustí atd. odhadovat 
a v �ad�  p�ípad�  pak nebude p�i vlastním 
návrhu vozovky vyhovovat. Kanalizace je 
pouze sou� ástí stavby zpevn� ných 
komunikací a je normální d� lat ji sou� asn�  
s projektem vozovky. (Viz nap�. dnešní 
stavba silnice krajským ú�adem). P�edstavte 
si také, �e bude nepo�ádek v ulicích              
a vy�azení pr� jezdnosti k dom� m nadvakrát: 
poprvé p�i stavb�  kanalizace a pozd� ji znovu 
– p�i stavb�  zpevn� né vozovky! �e se jedná 
o velice nep�íjemnou zále�itost, to dnes 
vidíme u rekonstrukce krajské silnice. Proto 
je moudré d� lat stavbu po etapách v reálné 
velikosti, ale najednou, v� etn�  zpevn� né 
komunikace. 

 
Ing. arch. K. Chlouba 

 

J 
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O D M � N Y  Z A S T U P I T E L �  
 

oslechl jsem se, �e lidé nev� dí, jaké mají platy � i odm� ny 
naši volení zástupci, kte�í nás reprezentují 
v zastupitelstvu. Nejprve je dobré �íci, �e platy si 

nemohou zastupitelé navrhnout v jakékoliv výši, ale existují 
stropy, které jsou dány zákonem. Odm� ny je mo�né vyplácet 
nejen starostovi a jeho zástupci, ale i radním, p�edsed� m výbor�      
i zastupitel� m. Zastupitelé hlasovali o odm� nách na své ustavující 
sch� zi. Nutno dodat, �e nepadnul ani jeden návrh, aby se 
odm�� ovali i �adoví zastupitelé. Tudí� se tradi� n�  odhlasovaly 
odm� ny pro místostarostku, radní a p�edsedy výbor� . Plat 

uvoln� ného starosty je v�dy maximální. Plat se vypo� ítává v závislosti, jakou vykonává 
zastupitel (i starosta je zastupitel) funkci, kolik má obec obyvatel a jestli je zastupitel 
uvoln� ný (vykonává svoji funkci jako hlavní zam� stnání) � i neuvoln� ný. Plat se skládá 
z pevné a pohyblivé slo�ky, která se po� ítá op� t dle po� tu obyvatel. Zastupitelé na ustavující 
sch� zi schválili tyto odm� ny: starosta 33 488 K�  (o platu uvoln� ného � lena zastupitelstva se 
nehlasuje), místostarosta 4 400 K� , radní 800 K� , p�edseda výboru 600 K� . V jiných obcích 
s podobným po� tem obyvatel mají odm� ny poskládané r� zn� . N� kde mají i starostu 
neuvoln� ného, jinde odm�� ují i zastupitele. Zále�í to pouze na tom, jak se zastupitelský sbor 
dohodne. Pro p�edstavu uvádím, jaké by mohly být maximální odm� ny na Ro� ov�  dle zákona 
(krom starosty vykonávají všichni zastupitelé svoji funkci jako neuvoln� ní): místostarostka   
15 333 K� , radní 2 200 K� , p�edseda výboru 1 960 K� , � len výboru 1 650 K� , zastupitel 1 360 
K� . Všechny � ástky jsou v hrubém vyjád�ení. 

V. V. Pour 
 
 

P Á T E � N Í  H R Á T K Y  U  R Y B N Í K A  
 

dpoledne s vodníkem se uskute� nilo v Úlovicích u po�ární 
nádr�e. P�esto, �e po� así nám zrovna nep�álo, tak jsme si 
u�ili spoustu legrace i na suchu. Ti, kte�í p�išli, tak vid� li 

o�ivlé postavi� ky          
z pohádky, 
babi� ku zamlada    
i s kozou Lízou, 
vodní� ka Toní� ka 
a d� ti. Zazpívali 
jsme si, zahráli si         
s duši� kami, které 
pak se lovily na 
hladin�  rybníka, 

p�ijela i hosp� dka, plno dobrot    i bu�tíky    
k ope� ení na ohní� ku. Jen jedna otu�ilá            
a odvá�ná dívka, Mirka z Brodce sko� ila do studené vody  a ostatní jen z b�ehu p�ihlí�eli. 
Snad p�íští setkání bude probíhat tak, jak si Vodník naplánoval a po� así se umoud�í. Díky 
všem, kte�í darovali cukrovinky a pomohli p�ipravit okolí k této malé akci pro d� ti  a dosp� lé. 
T�eba tady v nádr�i ješt�  vodník � eká na teplé po� así a p�ijde znova pot� šit  a pobavit otu�ilé 
d� ti. T� šíme se na Vás.          
                    M. Liptáková  

D 

O 
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B U D O U  S E  O B � A N É  Ú � A S T N I T  Z A S E D Á N Í  

Z A S T U P I T E L S T V A ?  
 

�áním ka�dého zastupitelstva je hojná ú� ast 
ob� an�  na ve�ejných zasedáních zastupitelstva    
a co nejv� tší zapojení ve�ejnosti na d� ní v obci. 

Bohu�el realita je dlouhodob�  taková, �e na zasedání 
p�icházejí v� tšinou stále stejní zájemci a jejich po� et 
není obvykle vyšší ne� 10. Co s tím? Dalo by se n� co 
vymyslet, aby byli ob� ané „p� ítomni na zasedání“? 
Z Parlamentu jsou nap�íklad vysílány p�ímé p�enosy 
	 eskou televizí. To by ale ur� it�  bylo pro Ro� ov p�íliš 
drahé � . 
Jaké zkušenosti mají jinde? Mnoho obcí, i t� ch malých, 
ji� b � �n �  zve�ej� uje na internetu videozáznamy 
z jednání zastupitelstva. Pokud si vyhledáte na internetu 
video záznamy z jednání zastupitelstva, vyjede vám 
celá �ada odkaz�  a m� �ete si v klidu pustit t�eba 
záznam, o � em se jednalo ve Psárech na 2. b�ezna 2011. 
Pokud se pro takové �ešení rozhodne i zastupitelstvo 
Ro� ova, nastoupí tím cestu k vynikajícímu 
informování ob� an� ! Pro v� tšinu ob� an�  je snadné, 
stáhnout si videozáznam 
z internetových stránek obce, nebo si 
jej obstarat na DVD nosi� i a doma si 
jej v klidu pustit. 
Tyto záznamy by ale p�edevším 
usnadnili nelehkou práci 
zapisovatele jednání. 
	 asto se stává, �e diskuze je rychlá, 
�e� níci se st�ídají, názory se m� ní 
apod.  
Je sice pravda, �e by nem� l hovo�it nikdo, komu �ídící 
jednání neud� lí slovo, ale v praxi je toto velmi t� �ko 
zajistit. N� kdy se dokonce „bez dovolení“ ozvou 
„názory“ i z �ad ob� an� . Chudák zapisovatel, má toho 
opravdu nad hlavu! Takto by mu sta� ilo ud� lat si pár 
nejd� le�it � jších poznámek a dodate� n�  v klidu, kdy by 
m� l � as, t�eba i doma by si poušt� l postupn�  záznam     
a vypracoval kvalitní zápis. Stejn�  tak by m� li 
usnadn� nou práci i ov�� ovatelé zápisu. Pokud by 
vznikly pochybnosti, mohou si pustit sporné místo ze 
záznamu a ov�� it, jaká byla skute� nost. V neposlední 
�ad�  by m� li tuto mo�nost uvítat i ti zastupitelé, kte�í 
mají problémy s pam� tí nebo si pletou, kdo jaký názor 
vyslovil. Jako p�íklad uvádím p. Goliáše, který mi ve 
svém � lánku ve Zpravodaji p�isuzuje n� které v� ci, které 
se nikdy nestaly, nap�íklad:“ „sou� ástí manipulací pana 
M. Stanka se zastupitelstvem bylo p� edlo�ení plánu B - 

dle n� j podstatn�  levn� jšího 
� ešení firmou KV-Projekt“ Nikdy 
jsem tuto firmu nedoporu� oval   
a ani nemohl, proto�e ji v� bec 
neznám!!! 
 
Pokud by existoval záznam, bylo 
by mo�né dolo�it nap�.:“ve 43 
minut�  �ekl pan XY toto…“ 
Vyslovení vlastního názoru jist�  
není „manipulací se 
zastupitelstvem“! Sna�il jsem se 
pouze vysv� tlit zastupitel� m sv� j 
návrh: „stanovit nejprve � ástku, 
kterou je obec ochotna a hlavn�  
schopna uvolnit na � ešení 
n� jakého problému a podle toho 
postupovat. Ne, naopak!“ 
 

Slyšel jsem i takové názory, 
�e není pot�eba jednání 
nahrávat, „ka�dý má p� ece 
mo�nost na ve� ejné zasedání 
osobn�  p� ijít      a jsou také 
zve� ej� ována usnesení! „.  
Toto je pro m�  zastaralý 
názor, který ji� dnes 
neobstojí. 

A co by to obec stálo? 
Dostate� n�  kvalitní p�enosné 
záznamové za�ízení lze po�ídit ji� 
od 3.000 K� . Samoz�ejm� , �e by 
se pro za�ízení našlo i mnoho 
dalších vyu�ití : záznam akcí 
po�ádaných v obci, dokumentace 
nešvar� , � erných skládek, 
p�estupk�  apod. Podobná za�ízení 
pou�ívají strá�níci m� stské 
policie v Lounech pro 
dokumentaci svých zásah� . 
O legálnosti záznamu ve�ejného 
zasedání pro ú� ely obce není 
pochyb, zasedání si dokonce 
m� �e natá� et kdokoliv. Jedná se 
p�ece o ve�ejné zasedání.

M. Stanko 

P 
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T U R N É  R O � O V S K É H O  P � V E C K É H O  S B O R U  
 
o� ovský p� vecký sbor nastudoval 
program jak ji� známých, zpívaných 
písní, tak i n� kterých nových. Jako 

ka�dý sbor si necht� l zpívat „do šuplíku“,          
a proto vystupoval nejen na Ro� ov� . Na v� tšin�  
koncert�  sbor doprovázela malá kapela: flétna, 
bicí, baskytara a varhany. I p�es n� které 
nedostatky, které jsou spíše technického rázu, 
sbor zpíval dob�e a zaslou�il si potlesk.             
1. kv� tna vystoupil v kostele Narození Panny 
Marie v Horním 
Ro� ov� . Obsazení 

lavic obecenstvem (i kdy� koncert byl p�esouván, tzn. v� tšina lidí 
o n� m v� d� la) bylo neut� šené. Div, �e zp� váci a kapela nebyli 
v p�esile. 5. � ervna z iniciativy paní Liptákové koncertoval sbor 
v kapli� ce v Úlovicích. Lidí se sešlo docela dost, a krom�  sboru 
vystoupila i místní d� v� ata, která m� la velký úsp� ch. 26. � ervna 

se sbor vydal do vesnice svého 
p�edního basisty Ondry Hájka. Do 
T�eboce. Tam� jší kostelík byl plný 
zp� vuchtivých poslucha��  a sbor 
se jim odm� nil nejlepším výkonem 
(zvlášt�  proto, �e sbor vystupoval 
bez elektronické podpory). 2. � ervence sbor zpíval v sokolovn�  
ve Vina�ících, kde výkon kazila p�ílišná hlu� nost obecenstva     
a ani elektronická aparatura dojmu nep�idala.  
Všech koncert�  jsem se jako hudbymilovný � lov� k zú� astnil. 
Byl jsem rád, �e v blízkosti domova mohu vyslechnout p� kný  
(i kdy� 4x stejný) repertoár písní. Kulturní zá�itky jsou p�eci 
jen na vesnici vzácn� jší, ne�-li ve m� st� . Bu� me rádi, �e 
zp� váci mají chu�  stále studovat nové a pilovat staré skladby. 

Z vlastní zkušenosti vím, �e d� lat um� ní je d�ina. Poj� me jim za to p�íšt�  pod� kovat ú� astí na 
koncertu. 

V. V. Pour 
 
 

M A L É  O H L É D N U T Í  R O � O V S K É  Š K O L Y  
 

áme tady prázdniny a m� �eme po roce op� t bilancovat, co se nám v letošním roce 
povedlo, nebo kde nás ješt�  trošku „ bota tla� í“. 
Myslím si, �e presti� ro� ovské školy v posledních letech stoupá nejen na Ro� ov� , 

ale i na Lounsku. Je to ur� it�  tím, �e se zú� ast� ujeme �ady akcí a sout� �í, kde v porovnání 
s ostatními soupe�i jsme nemohli být p�ehlédnuti, proto�e jsme získali �adu ocen� ní.  
·  Ji� tradi� n�  se zú� ast� ujeme Logické olympiády, kterou po�ádá Mensa 	 R. Do základního 

kola bylo p�ihlášeno okolo 300 �ák�  Ústeckého kraje. Do krajského, kola mezi 50 
nominovaných, se dostal Mat� j Cita, ale bohu�el nám onemocn� l a nemohl se zú� astnit. 

·  Ka�doro� ní sout� �í s vyu�itím internetu byla sout� � „�ivot kolem nás“, která probíhá také 
na úrovni kraje. 	 tvrtá a pátá t�ída vybojovala mezi šedesáti sout� �ícími t �ídami ústeckého 

R 

M 
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kraje 1. místo. Kdy� pan Tarant (�editel sout� �e) p�edával d� tem ceny, tak �íkal, �e u� 
naše škola neodmysliteln�  k sout� �i pat�í, proto�e se nejh�� e za ty roky umístila na míst�  
� tvrtém. 

·  V okresní sout� �i lounské knihovny „Velké v� domostní zápolení“ vybojovali krásné        
3. místo – Han� a Lavi� ková, Honza Šulc a Mat� j Cita. 

·  Plavecká hala Prosen vyhlásila plavecké závody lounských a �ateckých škol a naši „borci“ 
– Martin Škuthan, Mat� j Cita, Hanka Lavi� ková a Á� a Citová p�ivezli 5. místo ze štafety 
a nejh�� e do osmého místa se umís� ovali v jednotlivých plaveckých stylech. 

·  Atletický trojboj v rámci Loun je také naše ka�doro� ní akce. Skon� ili jsme na 9. míst�       
a p�íští rok budeme muset troši� ku víc trénovat, proto�e bychom se cht� li posunout výše, 
ale pro atletiku máme ztí�ené podmínky. 

·  Na 9. míst�  jsme také skon� ili v dopravní sout� �i cyklist �  v �atci, kde d� ti „vyho�ely“ p�i 
jízd�  zru� nosti – budeme také trénovat. 

·  Také jsme se zapojili do pokusu o vytvo�ení sv� tového rekordu - Nejv� tší galerie znak�  
m� st a obcí � eské republiky vyrobených z odpadových materiál� . Vyrobili jsme znak 
Ro� ova a spolu ostatními zú� astn� nými se poda�ilo tento rekord vytvo�it a je zapsán 
v knize rekord� , do které m� �ete nahlédnout ve škole. 

      Ka�doro� n�  probíhá i �ada školních projekt� , do 
kterých se sna�íme zapojit rodi� e našich �ák� , ale            
i ve�ejnost. Všichni si s námi ur� it�  vzpomenete na 
Drakiádu, lampionový pr� vod se stezkou odvahy, 
Betlém, vynášení Morany, letos poprvé velice zda�ilý 
Den otc� , atd. Z t� ch jenom školních bych p�ipomn� la 
nap�.: 	 ertí škola, Den Zem� , Den vody, Cht� l bych �ít 
zdrav� , Zdravé zuby, Kou�ení, drogy a já, lou� ení           
s „pá� áky“ a další. 
     

 Co d� láme ji� pátým rokem? 
·  Testujeme naše znalosti od 3. ro� níku testy SCIO 
·  Sbíráme starý papír, PET lahve, baterie, drobné elektrospot�ebi� e a ve škole se sna�íme 

odpady t�ídit. 
·  AJAX – spolupráce s P	 R Louny 
·  Školní mléko a ovoce do škol 
·  Spolupracujeme s místní i lounskou knihovnou 
·  Plavecký bazén Louny – kurzy plavání 
·  Jezdíme do kin, divadel, muzeí, na farmy a na další poznávací výlety 
·  Provozujeme cyklistiku, turistiku a poznáváme okolí 
·  Sá� kujeme a bruslíme – kurz bruslení 
·  Školy v p�írod�  
     V roce 2010 jsme navázali partnerství se základní školou v Reichebachu a školním klubem 
v Rotschau. V listopadu navštívili oni nás a v � ervnu jsme my vyrazili zase k nim. Ob�  
setkání byla moc p� kná. 
     P�ihlásili jsme se do projektu EU – „Peníze školám“ a pro letošní a p�íští školní rok jsme 
od EU získali � ástku 450 115,- K� . Mohli jsme tedy kompletn�  modernizovat u� ebnu PC, 
nakoupili jsme další výukové programy na PC, d� tské knihy a individualizujeme hodiny 
� eského a anglického jazyka a �áci se zdokonalují v práci na PC. Tak�e výroba r� zných 
prezentací není problémem ani pro t�e� áka. Výhodou je, �e m� �e na PC pracovat ka�dý sám, 
tak�e má ve škole jakoby „sv� j“ po� íta� . 
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Z projektu ur� eného pouze pro malot�ídní školy jsme získali za polovi� ní cenu (50 000,- K� ) 
interaktivní tabuli, která je dnes také nezbytnou sou� ástí výuky a práci na ní d� ti baví. 
      A jak to asi bude vypadat v novém školním roce? 
·  O prázdninách probíhá v� tší investi� ní akce – oprava vnit�ního schodišt�  
·  Chceme pokra� ovat v zab� hnutých projektech  
·  Na školní dv� r nakoupit venkovní lavice a �idle, pop�ípad�  další ná�adí a ná� iní na 

sportovní vy�ití 
·  V novém školním roce bude asi 31d� tí a z toho bude asi 8 prv� á� k� , kte�í budou 

vyu� ováni v samostatné t�íd� . 
Doufám, �e jsme ro� ovské rodi� e, ale nejen je, ji� 
p�esv� d� ili, �e zdejší škola poskytuje stejné vzd� lání 
jako školy lounské. � ekla bych, �e p�ináší i spoustu 
klad�  navíc. M� �eme se chlubit výhodou „vesnické 
školy“ – malé t�ídní kolektivy, rodinné a klidné 
prost�edí bez šikany, kde má šanci prosadit se opravdu 
ka�dé dít� . Ale také zárove�  nabízíme moderní 
vybavení a p� kné a klidné zázemí, které by mohly 
závid� t i n� které „m� stské“ školy. Vyu�íváme školní 
dv� r jak pro výuku, tak i o p�estávkách i ve školní 

dru�in� . Zajiš� ujeme individuální p�ístup kvalifikovaných pedagog�  k �ák� m. 
Odm� nou nám je, �e za poslední t� i roky „uteklo“ pouze jedno dít�  do Loun a naši �áci jsou 
formou SCIO test�  p�ijímáni na gymnázium i do 
„studijních“ t�íd v lounských základních školách. 
        Na záv� r bych cht� la pod� kovat všem (mám strach, 
kdybych jmenovala jednotliv� , �e na n� koho zapomenu), 
kte�í jsou škole naklon� ni a p�i ka�dé akci nám 
dobrovoln� , bez nároku na honorá� pomáhají. Díky. 
 
T� šíme se na setkání s Vámi ve škole nebo na dalších 
akcích. 
  

                                                                                                       J. Citová 
 
 

P T Á M  S E  R O � O V S K É H O  P A T R I O T A  P A N A  

A D O L F A  H O U F A  
 
Jak se Vám �ije ve Vaší 
rodné vsi? 
Osobn� , vzhledem ke 
svým �ivotním nárok� m 
v mém v� ku, se dá �íci, �e 
se jedná o pr� m� rné 

nároky. Tzn. ohodnoceno známkou t� i. 
V obci máme léka�e, co� je dobré pro moji 
osobu. Horší pro toho, kdo je � ast� ji 
nemocný a musí dojí�d� t k léka�i 
specialistovi do Loun nebo jiných m� st 
v našem kraji. Samoz�ejm� , mladší 
obyvatelé Ro� ova mohou mít t�eba jiný 

názor. Dále máme obchod s potravinami 
(Jednota Rakovník), co� je té� dobré, i kdy� 
je v n� m zbo�í dra�ší oproti m� stu, ale to 
t� �ko ovlivníme. 
 
Jste spokojený se staronovým vedením naší 
obce? 
Na tuto otázku musím být trochu opatrn� jší. 
Co si lidé naší obce zvolili ve volbách, tak je 
u� in� no. Samoz�ejm�  jsou tam n� kte�í dob�e 
aktivní (jak to vidím za svou osobnost)          
a také, jak to v �ivot�  bývá, n� kte�í trochu 
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opatrn� jší, aby si neud� lali zle ve svém 
vyjad�ování v�� i ob� an� m. 
 
Co byste zm� nil na chodu obce, pop� . co 
byste vylepšil v naší obci? 
Kdyby byly finance (co� hned tak nebudou): 
a) deš� ovou kanalizaci 
b) opravit ulice 
c) opravit sokolovnu. 
Dále na komunikacích dodr�ovat dopravní 
p�edpisy, jak v ulicích, tak na hlavní silnici 
p�es obec. Kdy� by toto nemohlo být 
káze� sky dodr�eno, tak bych po�ádal kraj 
nebo orgány, které tyto v� ci mohou 
rozhodnout a napravit (nap�. zpomalovací 
prahy p�es silnici, tzv. retardéry). 
 
Vím, �e se jako ob� an zajímáte o d� ní 
v obci, nap� . pravidelnou ú� astí na 
zasedání zastupitelstva. Pro�  si myslíte, �e 
ú� ast na zastupitelstvu z � ad ob� an�  se 
limitn �  blí�í nule? 
To je takté� slo�ité se k tomuto vyjád�it. Vše 
je v lidech. Kdy� jdu k volbám, volím lidi do 
vedení obce. A tak chodím na sch� ze, abych 
byl informován, co se bude v obci dít. 
Zárove�  slyším od místních „poslanc� “ 
jejich stanoviska k daným problém� m na 
chod obce. 

Jste na n� co � i na n� koho právem hrdý 
v naší obci? 
Osobn�  se mi libí st�ed Ro� ova – park, 
kostel, škola a vše další, co zkrášluje naši 
obec. Mnoho dalších detail� , které jsem snad 
opomn� l – památné lípy apod. Chválím 
práci r� zných spolk� . 
 
Vím, �e jste � asto pracoval v zahrani� í. 
Vracel jste se rád na Ro� ov, stýskalo se 
Vám? 
Samoz�ejm� . Velmi rád jsem se v�dy vracel 
dom�  k mám�  a tátovi, k celé rodin�               
a kamarád� m. Od 14 do 30 let jsem byl 
z domova, procestoval jsem plno m� st (co� 
by bylo na malou stránku do Zpravodaje) 
v 	 echách, na Morav� , na Slovensku 
(Martin, �ilina, Košice apod.). Cestoval 
jsem letadlem, vlakem, autobusem, pracoval 
jsem nad i pod zemí a cesty dom�  n� kdy 
trvaly 15 i více hodin. Ale byl jsem mladý     
a m� l jsem chu�  poznat sv� t, a proto jsem se 
p�ed 50 lety takto rozhodl. Nelituji. 

D� kuji za odpov� di 
V. V. Pour 

 
 

R E K O N S T R U K C E  K R A J S K É  S I L N I C E  -  O P R A V Y  

C H O D N Í K �  
 
ro lepší orientaci uvedu p�íklady n� kterých vlastnických vztah�  
k pozemk� m. Pozemky státu spravuje Pozemkový fond, vlastní 
pozemky má Ústecký kraj, pozemky má také obec, dále 

pozemky vlastní ob� ané, firmy , r� zná dru�stva  atd. 
 
Konkrétn�  silnice, které procházejí Ro� ovem z Loun do Rakovníka, 
le�í na pozemcích Ústeckého kraje. V majetku kraje je v� tšinou celá 
ší�ka silnice „od domu k domu“. Z toho vyplývá, �e m� stys Ro� ov 
není vlastníkem a proto se nem� �e jen tak rozhodnout a n� co za� ít 
budovat nebo opravovat na t� chto cizích pozemcích. A� bude silnice 
dokon� ena, bude provedeno její nové vym�� ení: kraj si ponechá ve 
vlastnictví pouze vlastní t� leso silnice a co „zbyde“ po stranách bude 

P 
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p�evedeno do majetku obce. Pozemky, které byly narušeny pr� b� hem rekonstrukce, musí 
stavební firma uvést do p� vodního stavu. (nejlépe však do stavu ješt�  lepšího ne� p�ed 
zahájením prací). 

 
Jaký je tedy sou� asný postup p�i opravách chodník�  na Ro� ov� . Zastupitelstvo schválilo 
nabídku firmy Silnice Group, �e pro obec provede opravy všech stávajících chodník�  podél 
hlavní silnice za dohodnutou cenu 800 K� /m². Jedná se o pozemky a chodníky mimo 
provád� nou rekonstrukci, ale „p�ímo sousedící“ se silnicí. Není ovšem z finan� ních d� vod�  
mo�né opravit všechny pozemky obce, které by si to zaslou�ily. Sou� asn�  bude vyu�ito 
zbytkového materiálu po odfrézování staré silnice a tímto materiálem budou vyspraveny 
n� které místní komunikace.  
 

   M. Stanko 
 
 

A D O P C E  N A  D Á L K U -  V Á N O � N Í  D Á R E K ?  
 

� delší dobu uva�ujeme s man�elkou o tom, �e si pod strome� ek „nad� líme“ n� jaké 
dít� . Samoz�ejm�  se nám jedná o finan� ní pomoc pro školní vzd� lávání d� tí 
z rozvojových zemí. Existuje mnoho organizací, které se takovou pomocí d� tem 

zabývají. Nap�.: 
 
ARCIDIECÉZNÍ CHARITA PRAHA: http://www.charita-
adopce.cz/databaze.php3 
Ji�í Pergl: http://www.nasepenize.cz/adopce-na-dalku-pomahaji-chudsi-
lide-majetni-si-nechaji-pro-korunu-vrtat-koleno-7244 
Dálková adopce PLUS: http://www.incz.info/04-01.htm 
 
Tyto organizace mají obvykle na svých internetových stránkách seznam 
d� tí, v� etn�  základních údaj�  a fotografií. 
I kdy� se nám (v 	 echách) n� kdy zdá, �e naše ekonomická situace je špatná, po�ád pat�íme 
k t� m š� astným, kte�í um� jí � íst a psát, mají kde slo�it hlavu a v� tšina z nás se nepotýká 
s podvý�ivou, ale spíše naopak � . 	 ástky, které je nutné vynalo�it p�i podpo�e jednoho dít� te, 
se obvykle pohybují v rozmezí 5.000 – 7.000 K� / rok. Taková � ástka m� �e být pro n� které 
zájemce p�íliš veliká. Proto nabízejí zprost�edkovatelské organizace mo�nost, aby se 
v pomoci pro jedno dít�  spojilo více dárc� .  
Chceme tímto vyzvat podobn�  smýšlející ob� any, aby se p�ipojili k této iniciativ� . 
Zájemci, kte�í chcete takto podpo�it konkrétní dít� , p�ihlaste se na obecním ú�adu, nebo 
kontaktujte p�ímo m� ! Spojíme se podle svých mo�ností do skupin a spole� n�  vybereme d� ti, 
které budeme dlouhodob�  podporovat. 
Zamlouvá se nám nap�. toto dít� : 
Hansani Imaya Fonseka  

Narodila se 11. dubna 2000.  
Hansani Imaya má starší sestru. Otec pracuje jako d� lník a matka je 
slu�ebná. P�íjem však nesta� í na vzd� lání d� tí. Rodina �ije v chudinském 
slumu Badowitta na p�edm� stí m� sta Mount Lavinia (ji�n�  od hl. m� sta 
Colomba) a je buddhistická.  
Hansani Imaya si ve škole oblíbila matematiku a baví ji volejbal.  
       

M. Stanko 

U 
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P O � Á R N Í  N Á D R �  V  Ú L O V I C Í C H  
 

ro všechny milovníky koupání doporu� uji osv� �ení v po�ární nádr�i v Úlovicích. 
Mnozí sice ohrnují nos nad koupáním v takové „špín� “, ale z vlastní zkušenosti vím, �e 
� ist� jší vodu budete marn�  hledat v širokém, dalekém okolí. Milovníci aquapark�  se 

mnou jist�  nebudou souhlasit, ale kdy� jsem se naposledy koupal v obdobném za�ízení ve 
Strakonicích, nemohl jsem se u� do� kat, kdy se z toho ovzduší chlóru a tla� enice lidských t� l 
kone� n�  dostanu. Nehled�  na cenu vstupného, která není v� bec zanedbatelná. 
Cht� l bych tímto za všechny, kte�í vyu�ívají mo�nosti osv� �it se v Úlovicích pod� kovat 

dv� ma ob� an� m, kte�í se o naše „koupališt� “ starají. V první �ad�  
je to � lenka zastupitelstva z Úlovic paní Milena Liptáková, která se 
stará o � istotu vody, obstarává � istící tablety do vody, zprovoznila 
záchody u ubytovny, p�ipravila „odpadkové tašky“ a v� bec se 
všestrann�  stará o „provoz“. 
Dalším � lov� kem, který se zaslou�il o zvelebení prost�edí je pan 
Jaroslav Petrlík. 
Na svoje náklady vyrobil 
a instaloval 2 bytelné 
lavi� ky a p�evlékárnu. 
Tomuto � lov� ku lze jen 
závid� t,� eho je schopen 
ve svém v� ku 84 let. 
Velikou zásluhu mají 
samoz�ejm�  dobrovolní 

hasi� i, kte�í zajiš� ují ka�doro� ní vy� išt� ní nádr�e     
a posekání okolních porost� . Jmenovit�  m� �u uvést 
Miloslava Moravce ml., který naposledy zajistil 
posekání trávy v okolí.  
V poslední dob�  je znát i na p�ístupu mláde�e, která se zde ráda koupe, �e si vá�í skromné, ale 
� isté a snadno dostupné mo�nosti se osv� �it.  
Pozn. vydavatele: I obec Ro� ov má na stavu po�ární nádr�e své zásluhy. Obec seká trávu, 
hradí dezinfekci vody, zaplatila n� které práce, které provád� la pí Liptáková s p� ítelem, 
poskytla po�ární techniku a uhradila PHM.       
              M. Stanko 
 

M Á  N E B O  N E M Á  S T Á T  P E N Í Z E  ?  
 
asto slyšíme tvrzení politik�  na 
všech úrovních, �e „nejsou peníze“. 
Zd� vodní se tím zdra�ování, 

zvyšování daní, poplatky ve zdravotnictví 
apod. 
Tak jak to tedy chodí v praxi? Jak stát 
hospoda�í s našimi spole� nými prost�edky? 
Rozeberme si 2 p�íklady z Ro� ova. První 
nap�.: „ Projekt na odvod povrchových vod 
v M� stysi Ro� ov – protizáplavové 
opat�ení.“ Pro zjednodušení budu uvád� t 
„deš� ová kanalizace“ a druhý bude 
„Turistický web mikroregionu lounské 

Podlesí“. (Pro neznalé: jsou to internetové 
stránky, které mají podporovat turistiku.) 
Jak to všechno za� ne ? Nejprve n� kdo, kdo 
disponuje pen� zi: nap�.: ministerstva, 
krajské ú�ady, atd. …. vyhlásí pro ur� itý 
okruh mo�ných �adatel�  n� jaké téma, na 
který bude peníze poskytovat. Obvykle se 
tomu �íká „výzva“. V p�ípad�  deš� ové 
kanalizace to byl Krajský ú�ad Ústeckého 
kraje, v p�ípad�  turistického webu to tzv. 
Regionální rada soudr�nosti Severozápad. 
Je to ta stejná organizace, její� � elní 
p�edstavitelé byli nedávno vyšet�ování 

P 
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policií. Kdo má zájem seznámit se 
podrobn� , m� �e na stránkách: 
http://www.nuts2severozapad.cz/pro-
prijemce/archiv-vyzev-a-
dokumentace/vyzva-c-21 
Jak se ale k t� mto pen� z� m dostat? 
P� vodním zám� rem bylo, �e obce a m� sta 
budou vypracovávat a podávat �ádosti na 
� erpání t� chto pen� z vlastními silami. 
Postupn�  ale vzniklo mnoho poradenských 
firem, které nabízejí, �e všechnu 
administrativu, spojenou s �ádostmi zajistí 
pro starosty a místní ú�edníky jako 
placenou slu�bu. Slu�eb t� chto firem 
vyu�ívá v sou� asnosti v� tšina obcí. 
Poradenské firmy toti� nabízejí, �e pokud 
nebude �ádost úsp� šná, nebudou po�adovat 
�ádné peníze. Také samotná pravidla           
a administrativa okolo �ádostí je zbyte� n�  
slo�itá a byrokratická. U v� tšiny starost�  
tedy p�evládá názor, �e je jednodušší, 
vyu�ít slu�eb t� chto firem i kdy� to n� co 
bude stát. 
Jak tedy konkrétn�  pracují tyto firmy? 
Obvykle to funguje takto: poradenská firma 
si hlídá, jaké výzvy jsou vyhlášeny. Pokud 
je vyhlášeno téma, které by mohly 
zpracovat, p�ipraví nabídku a osloví 
potencionální zájemce.  
Rozebereme si nejprve deš� ovou 
kanalizaci, její� první etapa ji�  prob� hla. 
Vše za� alo ji� v roce 2009, kdy poradenská 
a projek� ní firma firma Atiking zjistila, �e 
je mo�né � erpat peníze na vypracování 
projekové dokumentace na 
„protipovod� ová opat�ení“, p�ipravila 
nabídku pro Ro� ov, ve které nabídla slu�by 
související s dotací. Dokumentace byla 
další firmou vypracována a tato � ást akce 
„deš� ová kanalizace“ byla po prodlou�ení 
se št� stím dokon� ena.  
Jaký je výsledek a jaké jsou náklady? 
Ro� ov má dokumentaci na základ�  které 
m� �e n� kdy v budoucnu op� t �ádat             
o dotace na další, ji� poslední stupe�  
dokumentace, tzv.: provád� cí projekty. A� 
by m� l i tuto dokumentaci, m� �e �ádat op� t 
o dotace na vlastní stavební práce, které 
jsou odhadovány na 18 – 30 milión�  K� . 
Do toho ješt�  zasáhla rekonstrukce krajské 

silnice a �ádná koordinace mezi projekty na 
deš� ovou kanalizaci a rekonstrukci krajské 
silnice. Tuto koordinaci m� l zajistit starosta 
Ro� ova, který jako jediný ji� od po� átku 
v� d� l, �e se plánují ob�  tyto akce a �e bude 
nutné ob�  dokumentace sladit. Projektanti 
deš� ové kanalizace v krajské silnicí ani 
dlouhou dobu nev� d� li, �e se plánuje 
projekt na deš� ovou kanalizaci pro zbytek 
obce. Proto ve svém projektu likvidace 
deš� ových vod ze silnice s napojením na 
deš� ovou kanalizaci ve zbytku obce nijak 
nepo� ítali. Do opravené krajské silnice se 
nesmí po dobu 5 let stavebn�  zasahovat, 
tak�e minimáln�  po tuto dobu se nem� �e 
deš� ová kanalizace v obci realizovat.          
A náklady? Stát to stálo p�ibli�n �  1.100.000 
K�  a obec Ro� ov cca 500.000 K� .  
Poznámka:  
Víte      o     tom,    �e    podle    zákona    se  
odm� ny           projektant� m           odvozují  
od   cen   toho,  co  se  projektuje?  Myslíte,  
�e    se     budou     projektanti    dobrovoln�   
sna�it,            aby               ceny             jimi 
navrhovaných      staveb    byly co nejni�ší?  
Aby      tedy      m� ly  co  nejni�ší  odm� ny? 
Te�  se podíváme na akci Turistický web. 
Ta op� t za� ala tak, �e firma Galileo si 
zjistila, �e je mo�né �ádat v rámci výzvy      
o dotace na podporu cestovního ruchu. Tato 
firma se zabývá práv�  tvorbou 
internetových stránek a logicky se sna�í 
zajistit si zakázky. P�ipravila tedy nabídky 
pro obce a mikroregiony, �e po�ádá             
o dotace a v p�ípad�  úsp� chu bude projekt 
realizovat.  Pro náš mikroregion Podlesí 
jsou p�edpokládané náklady ve výši 
1.430.000 K� , ale náklady Ro� ova by byly 
pouhých 23.834 K� . Kdo by to nebral, �e? 
Také jsem hlasoval pro. Jedinou vadou je 
podle mého názoru to, co jsem nadepsal 
v názvu p�ísp� vku „má nebo nemá stát 
peníze“, kdy� si m� �e dovolit vynalo�it 
milion na takovouto, ne úpln�  nezbytnou 
akci ? Firma Galileo nebude samoz�ejm�  
realizovat turistický web pouze pro náš 
mikroregion, ale jedná se  o celostátní akci. 
Tak�e kolik milion�  utratí stát na podobné 
akce. 
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Pozn. vydavatele: Provád� cí projekty jsou sou� ástí náklad�  na realizaci stavby, ne�ádá se      
o n�  zvláš� . Pokud se týká koordinace projekt�  silnice a kanalizace, v dob�  projektování 
opravy silnice II/229 Louny Rakovník. Ji� úvodu jsme se sna�ili s Ing. Chloubou  a Ing. 
Soch� rkem o koordinaci, jsou k dispozici kopie dopis�  s p� ipomínkami této komise, které jsme 
poslali projek� ní firm� . Kraj nem� l uši, proto�e by jim to zvedlo náklady. Bylo dokonce           
i jedno jednání na fa� e, kterého  se ú� astnili zástupci  z kraje, projek� ní firmy a SÚS Louny. 

 
M. Stanko 

D I G I T A L I Z A C E  K A T A S T R U  N E M O V I T O S T Í  

 
 m� síci �íjnu Katastrální pracovišt�  Louny dokon� uje obnovu operátu v katastrálním 
území B� ínkov, obec Ro� ov, tj. p�epracování katastrální mapy z analogové formy do 
formy digitální. P�ed vyhlášením platnosti digitalizované mapy  bude obnovovaný 

operát vylo�en od 24.10. do 7.11.2011 k nahlédnutí vlastník� m v budov�  školy, Ú�adu 
m� styse Ro� ov v b� �ných ú�edních hodinách Po 9:00 – 17:30 hod; Út a 	 t 6:30 -14:00 hod; 
St 6:30-15:30 hod; Pá 6:30 do 12:30 hod. Z toho ve dnech 
24.10. a 7.11. 2011 od 9:00 do 16:00  bude k ve� ejnému 
nahlédnutí p� ítomen zam� stnanec katastrálního ú� adu.   
Vlastníci si mohou v digitalizované map�  prohlédnout zobrazení 
svých nemovitostí, p�ípadn�  mohou v termínu 24.10.-22.11.2011 
podat námitku proti obsahu obnoveného operátu. Poté katastrální 
ú�ad vyhlásí platnost digitální mapy a tím se dosavadní 
analogové mapy na plastových foliích stanou neplatnými. Po 
vyhlášení platnosti bude aktuální stav digitální katastrální mapy dostupný na internetu 
v aplikaci Nahlí�ení do KN http://nahlizenidokn.cuzk.cz/. 
 

Katastrální pracovišt�  Louny 
 

R O � O V  P 	 I V Í T A L  O S M  N O V Ý C H  O B � Á N K �  

 
ed� le 26. � ervna byla slavnostním 
dnem pro osm malých dítek 
z Ro� ova a okolí, která se 

oficiáln�  stala ob� ánky Ro� ova. Od 
dvou hodin odpoledne se vítaly t� i 
d� ti narozené v roce 2009: Jakub 
Švarc, Vít Ibl a Karolínka 
Hrtánková. Ve t� i hodiny se za� aly 
vítat d� ti, které se narodily v roce 
2010: Jakub Josef Keprta, Martin 
Saifrt, Martin Mašek, Jáchym Hovorka       
a David Novák. Jediné dítko, které m� lo 
p�ítomné oba rodi� e, byla Karolínka. 
Bohu�el rodi� e obou Jakub� , Vítka              
a Martina M. na pozvánku nezareagovali     
a nep�išli, co� si myslím, byla škoda. 
Atmosféra v zasedací místnosti byla tak�ka 
vznešená. Uvítací �e�  m� la zastupitelka 

paní Petrová, která d� ti p�ivítala. Poté 
p�ednesl slavnostní �e�  pan 
starosta a zástupci d� tí se 
podepsali do kroniky (ve které je   
u ka�dého jména nového ob� ánka 
krásný obrázek – tentokrát od paní 
Kubátové), dostali malý dárek         
a hezkou oran�ovou gerberu. 
Ka�dé d�� átko se pohoupalo 
v krásné obecní kolébce, kterou 

m� la na starost paní místostarostka. Milou 
kulturní vlo�ku m� li �áci z ro� ovské školy. 
Pod vedením paní u� itelky Bajákové 
odrecitovali hezké básni� ky. V�� ím, �e na 
vítání budou rodi� e   a mo�ná i jejich d� ti 
vzpomínat jako na hezký zá�itek. U� te�  se 
t� ším na další vítání.

V 

N 
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